
Zápis ze schůze SRPŠ dne 29.3.2023 

 

Předsedající: M.Cebecauer 

1. Pan předseda Cebecauer uvítal přítomné členy SRPŠ a studenty, kteří přišli informovat členy 

SRPŠ o jejich záměrech s Klubem Kepler. Shrnul předchozí vývoj situace ohledně Klubu 

Kepler, který předcházel dnešní schůzi. Zdůraznil, že Klub Kepler je nezávislé sdružení a SRPŠ 

nemá mít za činnost Klubu Kepler odpovědnost. SRPŠ pomáhá Klubu Kepler s výběrem 

příspěvků, které doposud byly vybírány společně s příspěvkem do SRPŠ. Rodiče žáků byli o 

tomto uspořádání informováni. Pan prof. Kolář, vedoucí Klubu Kepler, předává SRPŠ hrubý 

náhled výdajů a financování Klubu Kepler. 

2. Zástupci studentů informovali zástupce SRPŠ o jejich zapojení do chodu Klubu Kepler.  

a. Klub Kepler je z jejich pohledu velmi smysluplnou aktivitou, která pomáhá aktivním 

studentům realizovat různé projekty. Projekty iniciují studenti gymnázia a o výběru 

projektů k realizaci se hlasuje v Radě Klubu Kepler (stav v roce 2023). 

b. Současný příspěvek za člena klubu je 150Kč. Od státu dostává klub dotaci cca 100 

tisíc Kč. Realizované projekty musí být z 30 procent financovány z vlastních zdrojů, 

zbytek z dotace. 

c. Na škole se již pravidelně schází Rada klubu, každá třída může vyslat do Rady 2 

zástupce. Třídy, které nemají své zástupce, jsou pravidelně vyzývány, aby se zapojily. 

d. O dění v Klubu Kepler jsou studenti školy pravidelně informováni hromadnými e-

maily. Nějaké informace jsou i na nástěnce. 

e. Studenti zapojení do chodu Klubu Kepler plánují vytvořit přehlednou a veřejně 

přístupnou tabulku shrnující projekty a jejich financování. Vlastně živý rozpočet. 

f. Studenti jsou si vědomi potřeby dodělat webové stránky https://klubkepler.eu/, čelí 

však určitým technickým a personálním problémům. 

g. Klub Kepler má ve svém vlastnictví kvalitní sportovní materiál (např. stany, spacáky 

apod.). Studenti plánují udělat inventuru tohoto vybavení a půjčovat toto vybavení za 

určitou úplatu. Získané prostředky by bylo možné využít na financování Klubu Kepler. 

h. Studenti by ocenili, kdyby se do aktivit Klubu Kepler aktivně zapojili i další učitelé. 

Zatím se to však nedaří. 

i. Studenti by rádi zvýšili propagaci Klubu Kepler, např. informováním o již 

uskutečněných projektech. 

3. Členové SRPŠ velice ocenili zapojení přítomných studentů do činnosti Klubu Kepler, jejich 

snahu o zvýšení transparentnosti financování a intenzivnější propagaci klubu. Studenti 

odpověděli na doplňující dotazy. 

4. Na pomoc studentům s propagací Klubu Kepler iniciuje SRPŠ vytvoření odkazu na klub 

přímo na stránkách GJK. 

5. Členové SRPŠ souhlasí s nutností vyčlenit příspěvky Klubu Kepler z účetnictví SRPŠ. 

6. Členové SRPŠ dále pomohou Klubu Kepler vybírat příspěvky. Jako nejjednodušší způsob, jak 

nekomplikovat účetnictví SRPŠ, se jeví vybírání příspěvků v hotovosti na třídních schůzkách. 

Výběr příspěvků v hotovosti byl odhlasován poměrem 10:1:1 (pro:proti:zdržel se). 

7. Pan předseda Cebecauer informoval přítomné, že daňové přiznání za SRPŠ bylo již podáno a 

poděkoval panu Houfkovi za jeho vytvoření. 

8. Pan předseda dále informoval o uskutečnění nákupu skialpinistického vybavení pro školu. O 

této záležitosti diskutovali členové po e-mailu. 

https://klubkepler.eu/


9. SRPŠ zvažuje změnu banky. Poplatky u stávající Komerční banky jsou vysoké. Jako výhodná 

se jeví Fio banka. Fio banka však pro založení účtu vyžaduje údaje o všech členech SRPŠ. 

Tento požadavek bude řešen přes e-mail. 

10. Členové SRPŠ byli seznámeni s návrhem uskutečnit část financování přes Donio.cz. Bylo by 

žádoucí, aby se členové SRPŠ do příští schůzky seznámili s podmínkami tohoto financování. 

11. Stávající výše příspěvku do SRPŠ se již jeví jako nedostačující. Neodpovídá hladině běžné na 

jiných pražských gymnáziích. Na další schůzi se proto SRPŠ bude zabývat jejím zvýšením. 

 

V Praze, dne 29.3.2023 

Zapsala: Lenka Marková 

Kontrolu provedl a doplnil: Marek Cebecauer 


